

MZN (MARITIME ZONE NOTIFICATIONS) RELEASED ON 26/08/2010

CIRCULAR NOTES FROM THE DIVISION FOR OCEAN
AFFAIRS AND THE LAW OF THE SEA
OFFICE OF LEGAL AFFAIRS

W W W W W W

NOTES CIRCULAIRES DE LA DIVISION DES AFFAIRES
MARITIMES ET DU DROIT DE LA MER
BUREAU DES AFFAIRES JURIDIQUES

REFERENCE: M.Z.N. 7920101.057 (Maritime Zone Notification)

27th August 2010

United Nations Commission on the Limits of the Continental Shelf
Meeting 20, 19 December 2010

Deposit by Lebanon
of charts and a list of geographical coordinates
pursuant to article 75, paragraph 2, of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 15 July 2010, Lebanon deposited with the Secretary-General pursuant to article 75, paragraph 2, of the Convention, a ~~list of geographical coordinates~~ ~~of points as deposited in the charts~~ and a ~~list of geographical coordinates~~ ~~of points as deposited in the charts~~ pursuant to article 75, paragraph 2, of the Convention.

The list of geographical coordinates of points as deposited in the charts is recorded in the World Geographical System 1984 (WGS84).

The list of geographical coordinates of points as deposited in the charts is available on the website of the Secretary-General at www.un.org/limitsofseas. The list will also be published in *Lebanon: Charts and Information* (2010) (S/2010/595/2).

ST



Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
Montego Bay, le 10 décembre 1982

Dépôt par le Liban

des cartes marines et de leurs listes de coordonnées
conformément au paragraphe 4 de l'article 7 de la Convention

Le Secrétaire général a reçu les cartes marines et leurs listes de coordonnées

Le 15 juillet 2010, le Liban a déposé auprès du Secrétaire général, conformément au paragraphe 4 de l'article 7 de la Convention, des cartes marines et une liste des coordonnées géographiques de points situés au sud de la zone extensive continentale du Liban

La liste des coordonnées géographiques de points se réfère au système géodésique WGS84.

La liste des coordonnées géographiques de points, telle qu'elle a été déposée par le Liban, peut être consultée sur le site web de la Division des affaires maritimes et du droit de la mer, dans la base de données juridique à l'adresse suivante: www.un.org/Depts/los/convention_agreements/convention_deposited_cards.html Bulletin du droit de la mer N° 77. Les cartes marines déposées par le Liban peuvent être consultées à la Division OC 2-104, téléphone (212) 963.4879.

S.T.